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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2018/19:170 Skatteverkets tolkning och dess påverkan på företag som hyr 
ut datacenter

I Sverige bedömdes datacenterbranschen generera 12,8 miljarder kronor år 
2015. För att attrahera fler datacenter till Sverige sänktes energiskatten för den 
typen av verksamhet till 0,5 öre per kilowattimme efter avdrag eller 
återbetalning (motsvarande siffra utan skattelättnad ligger på 33,1 öre per 
kilowattimme).

Den 9 september 2018 kom Skatteverkets ställningstagande Den som förfogar 
över den utrustning i datorhallen som elen förbrukas i ska anses förbruka elen 
(Dnr 2002 321717-18/111), viket ledde till att företag som erbjuder datacenter 
som tjänst (så kallad co-location) inte längre fick ansöka om sänkt energiskatt.

Med Skatteverkets ställningstagande har affärsförutsättningarna ändrats 
dramatiskt för hela co-location-industrin i Sverige. För en del företag innebär 
det mycket allvarliga ekonomiska konsekvenser då de har ingått långsiktiga 
kommersiella avtal med slutkunder som förutsätter att co-location-bolagen har 
rätt till nedsättning av energiskatten. Något som inte bara äventyrar dessa 
företags existens utan även stoppar framtida etableringar.

Därför vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson följande:

 

Vilka generella skatterelaterade åtgärder vidtar ministern med anledning av 
Skatteverkets ställningstagande, för att säkerställa fortlevnaden av den svenska 
co-location-industrin?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-07
Besvaras senast
2019-02-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


